
                                                                                                                   
Protokół  Nr V/15 

z Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada 
odbytej dnia 30 stycznia 2015 roku 

w lokalu Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie 
pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy 

Pani Teresy Świątkowskiej 
 
   
           Obrady rozpoczęto o godz. 1330, a zakończono o godz. 1530. Ustawowy stan radnych 

15-tu, obecnych na sesji  14-tu radnych. Do czasu przeprowadzenia wyborów uzupełniających 

do Rady Gminy stan radnych wynosi – 14-tu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Pan Cichocki Sebastian, Sekretarz Gminy Pani 

Płoskońska Barbara, Skarbnik Gminy Pani Roda Irena, Inspektor Pan Wiśniewski Marek, 

Kierownik GOPS w Iłowie-Osadzie Pan Wilgowicz Piotr, Kierownik ZGK w Iłowie-Osadzie 

Pan Mizeria Jerzy, Wicedyrektor ZS Nr 1 w Iłowie- Osadzie Pan Wierzchucki Marek, 

Dyrektor GBP w Iłowie-Osadzie Pani Engelard Halina, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

i Sportu w Iłowie-Osadzie Pan Szylko Eugeniusz, Kierownik Ref. oświaty Pan Czajkowski 

Zbigniew, StraŜnik StraŜy Gminnej Pan Futerski Henryk, Wicestarosta Działdowski Pan 

Brandt Marian, Radni Rady Powiatu Działdowskiego Pan Rutkowski Paweł i Pan 

Gąsiorowski Roman, Radna Sejmiku Pani Nowakowska Teresa, Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych Pani Budziłowska Barbara, Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Pani Chuda Zofia, Projektant Pani Wiklińska Wiesława, 

Przedstawiciel Izby Rolniczej Pan Chechłowski Zdzisław Wojciech,  pracownicy Urzędu 

Gminy i GOPS  oraz Sołtysi z terenu gminy. 

 

          Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Świątkowska Teresa. 

Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, zaproszonych gości. Stwierdziła quorum 

władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. pkt 2.  
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, Ŝe zmian w porządku obrad nie będzie. 

Porządek obrad  V Sesji Rady Gminy ustalono w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie propozycji do zmiany porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Iłowo-Osada 

na lata 2015-2018 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Iłowo-Osada”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Gminy 

Iłowo-Osada 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-

Mazurskiego 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budŜetu Gminy na 2015 rok 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady 

Gminy Iłowo-Osada na 2015 rok.  

11. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Odpowiedź na złoŜoną interpelację. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych w sprawie przyjęcia protokołu z IV 

sesji Rady Gminy. Przewodnicząca  poinformowała, Ŝe protokół został sporządzony               

w terminie i był do wglądu u pracownika obsługującego Radę.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem protokołu.  „Za” przyjęciem 

protokołu głosowało -13-tu radnych, „przeciw” -0, „wstrzymała się” od głosu – 1 osoba. 

Protokół z IV Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Ad. pkt 4.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o wyjaśnienia panią Sekretarz. Pani Płoskońska Barbara - 

Sekretarz Gminy wyjaśniła aspekty prawne związane z uchwaleniem Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pani Sekretarz poinformowała, Ŝe 

kwota wynagrodzenia do wypłaty dla jednego członka komisji stanowić będzie 86 zł.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. 



 3
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Jędrzejewska Dorota – stanowisko Komisji- 

pozytywne. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu Pani Kremska Wanda - stanowisko Komisji – pozytywne. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Lendzion Andrzej – stanowisko Komisji – 

pozytywne. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Pan Brzeziński Włodzimierz- stanowisko Komisji –

pozytywne. 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało -14 -tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących się” -0. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono 

Nr V/12/15. 

Ad. pkt 5. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

Gminy Iłowo-Osada na lata 2015-2018. 

Wyjaśnień udzieliła Pani Bartkowska Joanna - pracownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

Pani Bartkowska poinformowała, Ŝe program przygotował Zespół Interdyscyplinarny,            

w skład którego wchodzą pedagodzy, przedstawiciele Policji. Zespół finansowany jest ze 

środków własnych Gminy. Członkowie wykonują swoje zadania w ramach obowiązków 

słuŜbowych. 

Radna Pani Kremska zwróciła się o podanie danych do pkt IV za 2014 r.  

Pani Bartkowska poinformowała, Ŝe łącznie załoŜono 32 Niebieskie karty, w tym 31 – przez 

policję, 1 – przez pracownika GOPS. 

Radny Pan Szambora zwrócił się z zapytaniem czy te wszystkie zdarzenia są nadal 

monitorowane np. po złoŜeniu wniosku  o przymusowe leczenie. 

Pani Bartkowska poinformowała, Ŝe w zaleŜności od tego jakie działania podjęła grupa 

robocza rodzina objęta jest monitoringiem przez pracownika socjalnego, dzielnicowego, 

pedagoga. Działania prowadzone są do momentu ustania przemocy. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało - 14 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” -0.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono 

Nr V/13/15. 
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Ad. pkt 6 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Iłowo-Osada”. 

Wyjaśnień udzieliła Pani Wiklińska Wiesław - projektant studium. 

Pani Wiklińska poinformowała, Ŝe musimy powtórzyć procedurę zmiany Studium ze względu 

na wprowadzenie obszaru „Natura 2000” na terenie Gminy i dotyczy rezerwatu „Góra 

Dębowa” w kompleksie Dwukoły. Pozostałe elementy dotyczące np. farm wiatrowych 

pozostają bez zmian. Zmiany to tylko „Natura 2000”. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -14 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr V/14/15. 

Ad. pkt 7. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości 

diety dla radnych Rady Gminy Iłowo-Osada. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu Pani Kremska Wanda zaproponowała, aby ze względu na 

prowadzone inwestycje i obciąŜenie budŜetu obniŜyć o 25% wysokość wszystkich diet: 

Przewodniczący Rady Gminy – 993 zł, 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – 697 zł, 

Przewodniczący Komisji – 630 zł, 

Wiceprzewodniczący Komisji – 567 zł, 

Radny – 504 zł. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Lendzion Andrzej zgłosił wniosek formalny o 

zrównanie diet wiceprzewodniczących rady do wysokości diety wiceprzewodniczących 

komisji. Wiceprzewodniczących Rady są dwie osoby i dzielą się pracą.  

Głos zabrała radna Pani Piekarska Ewa - poniewaŜ prowadzone są oszczędności na szczytny 

cel grupa radnych widzi ten szczytny cel rozszerzyć. Mianowicie dwóch 

wiceprzewodniczących rady dzieli się pracą , a ich praca nie odbiega od pracy 

wiceprzewodniczącego komisji. I stąd jest ten wniosek. 

Głos zabrał radny Pan Szambora Tadeusz – chciałbym podziękować Pani Kremskiej i całej 

radzie, za to Ŝe realizują mój program wyborczy. Ja swoją dietę przeznaczam od początku na 

szkołę w Narzymiu. Mam określony program, podpisaną umowę z Panią Dyrektor. I 

wszystkie pieniądze są przekazane tam. Dlatego mnie ta obniŜka o tyle nie zadowala, Ŝe po 

prostu mniej przekaŜę. Ale ona jest wspaniała. W tym kierunku Państwo idziecie. Dlatego 

proszę o więcej. Ja nie byłbym skłonny aby te pieniądze zaoszczędzone oddawać. Dlaczego? 
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Chciałbym, to jest moje marzenie, Ŝeby Rada była konstruktywna, twórcza. JeŜeli 

zaoszczędzi jakieś pieniądze, to Ŝeby je sama potrafiła zagospodarować. Chodzi o to, Ŝe 

gmina od dawna nie wypracowała czegoś takiego jak stypendium naukowe czy stypendium 

sportowe. śeby to właśnie wypracowała Rada,  z tych właśnie pieniędzy, utworzyła jakąś 

tam fundację. Dlatego ja nie chciałbym, Ŝeby to oddać tylko Ŝeby radni u w drodze uchwały 

wypracowali na spotkaniach  roboczych. MoŜemy to na przyszłą sesję np. przygotować i 

formalnie uchwałą to w jakiś sposób usankcjonować. 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Kacperowska Dorota zaproponowała, aby zaoszczędzone 

pieniądze przeznaczyć na plac zabaw na ul. Akacyjnej.  

Radna Pani Piekarska Ewa zwróciła uwagę, Ŝe jeśli chodzi o plac zabaw to przeznaczamy 

pieniądze z funduszu sołectwa. W tym roku pieniądze sołectwa będą przeznaczone  na 

oczyszczanie stawu w Iłowie. MoŜemy ująć to w następnym roku. 

Głos zabrał radny Pan Lendzion Andrzej, który przedstawił drugi wniosek formalny 

proponując sporządzenie drugiego projektu uchwały Rady Gminy, pozwalającego na 

dokonanie zmian w budŜecie i wprowadzenie moŜliwości utworzenia funduszu na stypendia.  

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła wniosek o 10 minut przerwy w obradach.  

Radni jednogłośnie (14 głosów –„za”) wyrazili zgodę na przerwę. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy Pani Świątkowska Teresa wznowiła obrady V 

Sesji Rady Gminy. 

Radna Pani Piekarska Ewa zgłosiła wniosek formalny o przesunięcie projektu uchwały na 

następną sesję. 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie. „Za” przyjęciem wniosku 

głosowało – 14 –tu radnych.  

Ad. pkt 8.    
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy Pan Cichocki Sebastian, który poinformował Ŝe remont drogi 

będzie przeprowadzony w granicach obecnego pasa drogowego. Są przygotowywane uwagi 

do projektu. Koszt całej inwestycji to 15 mln zł, w tym 10 mln zł to środki UE, 3 mln zł – 

środki od Marszałka, 2 mln zł- środki od samorządów (Gm. Iłowo-Osada, Działdowo, miasto 

Działdowo, Starostwo i Gm. Płośnica). 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -14 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr V/15/15 
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Głos zabrał Wicestarosta Pan Brandt Marian, który podziękował za podjęcie decyzji             

o przekazaniu środków, za podjęcie tak waŜnej i mądrej decyzji. 

Ad. pkt 9. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu Gminy 

na 2015 rok. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy Pani Roda Irena. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -14 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr V/16/15 

Ad. pkt 10. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów 

pracy Komisji stałych Rady Gminy Iłowo-Osada na 2015 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

planów pracy na 2015 rok. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu Pani Kremska Wanda przedstawiła plan pracy Komisji na 

2015 rok. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Jędrzejewska Dorota przedstawiła plan pracy Komisji 

na 2015 rok. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Lendzion Andrzej przedstawił plan pracy Komisji na 

2015 rok. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Brzeziński Włodzimierz przedstawił plan pracy 

Komisji na 2015 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Małecki Józef przedstawił plan pracy Komisji na 

2015 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało -14 –tu radnych, „przeciw” -0, głosów „wstrzymujących” - 0. Uchwała 

została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr V/17/15.  

Ad. pkt 11. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację o działaniach podejmowanych             

w okresie międzysesyjnym.  

Ad. pkt 12. 

Zapytań i interpelacji nie zgłoszono. 
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Ad. pkt 13. 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Kacperowska Dorota odczytała odpowiedź na interpelację 

radnego Pana Szambory Tadeusza złoŜoną na IV sesji Rady Gminy. 

Głos zabrał radny Pan Szambora, który stwierdził Ŝe główna idea jest taka Ŝe mieszkańcy 

sami sobie pobudowali ulice, a poprzez inwestycje gminne drogi te zostały zniszczone. 

Remont tych dróg został zrobiony niezgodnie ze sztuką. Jak teraz mieszkańcy mają mieć 

zaufanie do Gminy, Ŝeby płacić za kanalizację. Chcę, Ŝeby pan Wójt obiecał, Ŝe jak nie w tym 

roku, to za dwa lata ta naprawa będzie zrobiona. 

Głos zabrał Wójt Pan Cichocki Sebastian, który odniósł się do wypowiedzi pana Szambory 

informując Ŝe sprawy dróg i gospodarka wodno- kanalizacyjna będzie rozwiązywana dla 

dobra mieszkańców. 

Ad. pkt 14. 

Głos zabrał Wójt, który poinformował Ŝe okres stycznia był bardzo pracowity dla niego. 

Odbył spotkania z wieloma osobami, posłami, senatorami, wójtami i burmistrzami. 

Poinformował, Ŝe  jest wyznaczony przez Związek Gmin Warmińsko-Mazurskich do 

reprezentowania wszystkich gmin wiejskich związku do komitetu monitorującego Regionalny 

Program Operacyjny Warmii i Mazur. 

Wójt poinformował, Ŝe od 2 lutego Urząd Gminy będzie pracował w innych godzinach.        

W poniedziałki od godz. 7:30 do godz. 17:00, wtorek, środa, czwartek od godz. 7:30 do 

15:30, natomiast w piątki od godz. 7:30 do godz. 14:00. 

Wójt zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa jaka jest propozycja              

w sprawie dyŜurów dzielnicowych Policji na terenie naszej Gminy. 

Wójt poinformował, Ŝe został złoŜony wniosek o zmianę statusu Gminy i Urzędu Gminy, aby 

odzyskiwać VAT z inwestycji przez nas realizowanych. 

Radny Pan Brzeziński Włodzimierz zwrócił uwagę, aby uzupełnić ubytki na poboczach 

naszych ulic, bo niszczy się dywanik asfaltowy. 

Głos zabrała radna Sejmiku Pani Nowakowska Teresa, która podziękowała za zaproszenie na 

sesję. Radna sejmiku pokreśliła, Ŝe działalność samorządowca nie jest łatwa, pogratulowała 

wyboru radnym. Radna odniosła się do problemu drogi 544 informując, Ŝe  środki 

województwa to 10 mln zł, ogromny sukces Ŝe te pieniądze znalazły się województwie              

i droga zostanie wyremontowana, będziemy mieć lepsze połączenie. W naszym powiecie jak 

ta droga zostanie zrobiona, to zostanie do zrobienia jedna droga wojewódzka na naszym 

terenie. Radna zobowiązała się do pomocy Radzie Gminy. 

Głos zabrała radna Pani Piekarska Ewa, która zgłosiła sprostowanie do wypowiedzi pani 

Nowakowskiej, 10 mln zł to środki z UE, natomiast Marszałek daje na tę drogę – 3 mln  zł. 
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Głos zabrał mieszkaniec Iłowa-Osady Pan Jakubowski, który zwrócił uwagę na 

zatrudnienie prawników. Jeden w GOPS, drugi w Urzędzie Gminy. Czy dla tak biednej 

Gminy potrzebnych jest aŜ dwóch prawników?  

Głos zabrał radny Rady Powiatu Pan Rutkowski Paweł, który poinformował Ŝe w ostatnim 

czasie spotkał się z potencjalnym inwestorem. Z rozmowy wynika Ŝe teren naszej Gminy jest 

atrakcyjny dla inwestorów. Kiedyś była uchwała o ulgach dla inwestorów, a teraz podobno 

jest wygaszona. JeŜeli tak, to chciałbym aby Rada Gminy zajęła się tym tematem - podkreślił 

radny powiatowy. 

Radny pokreślił, Ŝe on jak i radny Pan Gąsiorowski Roman są chętni do współpracy z Radą 

Gminy. 

Głos zabrał Wójt, który poinformował Ŝe zostały sporządzone oferty inwestycyjne i zaprasza 

do siebie – przekaŜe takie informacje. W tym miesiącu spotkałem się z inwestorem, który 

kupił działkę na wyjeździe na Białuty. Być moŜe w niedługim czasie rozpoczną się prace 

inwestycyjne. Wójt poinformował, Ŝe odbył spotkanie z panem Łachutem, który wskazał, Ŝe 

linia do rozlewania wody jest juŜ zamontowana.  

Głos zabrał radny Rady Powiatu Pan Gąsiorowski Roman, który stwierdził Ŝe cały czas był 

utrzymywany w przeświadczeniu, Ŝe mamy tereny inwestycyjne a teraz okazuje się, Ŝe mało 

jest tych terenów. Na nasze potrzeby jest konieczność większych terenów. 

Głos zabrał Pan Wiśniewski Marek, który poinformował Ŝe w Białutach nie ma strefy 

ekonomicznej. Tam jest 80 ha pod inwestycje, a kolejne 20 jest przygotowywane. 

JeŜeli chodzi o te 6 ha to jest inwestycja dla której inwestor w tej chwili przygotowuje 

koncepcję i teŜ chce włączyć unijne pieniądze. Ponadto mamy dwa tereny – 80 ha- droga do 

Prusek a lasem, drugi – 100 ha pomiędzy drogą 544 i drogą powiatową do Narzymia i torami. 

Mówiąc obrazowo to jest grunt Pana Jarosa w tej chwili. Nie ma problemu, aby w przeciągu 

roku 100 ha przeznaczyć pod inwestycje. Jesteśmy przygotowani, w kolejnej zmianie planu 

będziemy mieli teren pod inwestycje. 

Głos zabrał mieszkaniec Iłowa-Osady Pan Sarbiewski, który stwierdził Ŝe nagłośnienie sali 

jest do niczego nic nie słychać na końcu sali. 

Głos zabrał mieszkaniec Prusek Pan Gorczyński, który zwrócił się z zapytaniem na jakiej 

zasadzie ta uchwała wygasła. Dlaczego te tereny, które zostały posprzedawane dalej figurują 

w BIP-ie jako strefa ekonomiczna. Ilu inwestorów skorzystało z ulg na terenie Gminy Iłowo-

Osada? 

Głos zabrał Pan Wiśniewski Marek, który poinformował Ŝe do specjalnych stref jest 

przypisany system zwolnień podatkowych do danego terenu. Inwestor, który podpisze umowę 

z państwem (rządem), Ŝe będzie inwestował to wtedy jest zwolniony z podatków.  My jako 

gmina ze specjalnej strefy  nie mamy grosza. Jeśli chodzi o naszą uchwałę podatkową 
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zmieniły się przepisy podatkowe i w związku z tym ta nasza uchwała musiała być 

dostosowana a to nie jest takie łatwe. 

Glos zabrał Sołtys wsi Białuty Pan Walerowicz Kazimierz, który stwierdził, Ŝe nikt na siłę 

inwestora do Gminy nie przyciągnie. W Białutach inwestor kupił grunty i do tej pory nic nie 

robi.     

Na tym porządek obrad sesji został wyczerpany. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Świątkowska Teresa zamknęła obrady V sesji Rady 

Gminy Iłowo-Osada. /1530/ 

 

                                                                                                    Prowadząca obrady: 

Protokołował:                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 

Z. Czajkowski                                                                           Teresa Świątkowska 

  


